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JEGYZŐKÖNYV 

 
Készült: Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és 
Stratégiai Bizottsága 2017. január 18. napján, 15:00 órakor a Városházán megtartott 
munkaterv szerinti nyílt üléséről. 

Jelen vannak: 
Sólyomvári Béla  bizottság elnöke  
Farkas-Gáspár Mónika bizottság tagja  
Koleszár Kázmér bizottság tagja  
Lóth Gyula bizottság tagja 
 
Tarjáni István polgármester (5. napirendi pontnál) 
Szakadáti László alpolgármester  
dr. Kovács András jegyző  
Czuczor Orsolya pénzügyi osztályvezető 
Benedek Marianne adóügyi osztályvezető  
Mester László kommunikációs tanácsadó  
Molnár János városgondnokság vezető (1. napirendi pontnál) 
Győri Ferenc létesítménymérnök, Városgondnokság (1-5. napirendi pontnál) 
Kiss-Dukai Andrea ügyvezető, Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Kft.  
 (1-4. napirendi pontnál) 
Turi Erzsébet főszerkesztő, VölgyHíd TV (1-4. napirendi pontnál) 
Galántai Zsolt ügyvezető, Viadukt Sport Nonprofit Kft. (1-4.napirendi pontnál) 
Tótpál Judit  elnök, Biatorbágyi Értéktár Bizottság (3. napirendi pontnál) 
Zink Olivia jegyzőkönyvvezető 
 
 
Sólyomvári Béla: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy a bizottság négy 
jelenlévő taggal határozatképes, az ülést 15:13 órakor megnyitotta. Dr. Csath Magdolna 
távollétét jelezte. A jegyzőkönyv hitelesítését Farkas-Gáspár Mónika vállalta el. 
Javasolta a kiküldött meghívóban szereplő 6.), 13.), 14.), 17.), 18.) és 31.) napirendi pontok 
levételét, továbbá a 9.) napirendi pont elsőként való tárgyalását és a 19.) pont előrevételét 
Tótpál Judit megérkezését követően. Az így módosított napirendet tette fel szavazásra. 

Szavazás: 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) a 
módosított napirendet elfogadta. 

Napirend: 

1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról 

2) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

http://www.biatorbagy.hu/
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3) Az Értéktár Bizottság 2017. évi munkatervéről és költségvetéséről, valamint tagjainak 
megválasztásáról 

4) Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 

a. Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

b. Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

c. Biatorbágyi Városfejlesztő Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

5) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi költségvetési koncepciójáról 

6) A helyi iparűzési adórendelet módosításáról 

7) Likvid hitelkeret biztosításáról 

8) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2017. évi munkatervéről 

9) Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosításáról 

10) ASP pályázatról 

11) Biatorbágy III. sz. KMB körzeti kinevezéséről 

12) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi kommunikációs feladatainak 
megvalósulásáról 

13) A polgármesteri hivatalban 2017. évben igazgatási szünet elrendeléséről 

14) A polgármester 2017. évi szabadság-felhasználási ütemezési tervének 
jóváhagyásáról és a polgármester illetményével összefüggő kérdésekről 

15) Pályázat önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd burkolattal történő 
kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása gazdaságfejlesztési 
céllal Pest megye területén 

16) A Biatorbágyon működő köznevelési intézmények 2017. évi támogatásáról 

17) A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2017. évi támogatásáról 

18) Juhász Ferenc kutatói pályázatról 

19) Juhász Ferenc szoborpályázatról 

20) NKA Örökségvédelmi Pályázat Veszélyeztetett helyzetű műemléképületek 
veszélyelhárításának, állagmegóvásának, részleges helyreállításának támogatásáról 

21) A Nemzeti Szabadidős – Egészség Sportpark Programmal kapcsolatos pályázatról 

22) Kisebbségekért – Pro Minoritate Alapítvány támogatási kérelme Csángó bál 
megrendezésére 

23) Budaörsi Mentőállomás támogatás kéréséről 

24) Pászti Miklós Vegyeskórus támogatási kérelméről 

25) Érdi Katasztrófavédelem kérelméről 

26) A Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. Felügyelőbizottságának 
tagváltozásáról (zárt ülés keretében) 
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1) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról 

 
Lóth Gyula: Pontosítást kért a határozati javaslat 3. pontját illetően az alábbiak szerint: 
„További jelentős állagromlást megelőző feladatok” (1). A felsorolt igényekből hiányoznak az 
iskolaépületekkel kapcsolatos feladatok. Szeretné, ha a nyári időszakban 
visszakerülhetnének az önkormányzathoz az iskolaingatlanok azzal a feltétellel, hogy 
amennyiben a Tankerület nem hajtja végre a karbantartási feladatokat, akkor majd 
végrehajtja az önkormányzat. Feltételezhető, hogy a Tankerületnek nem lesz pénze a 
biatorbágyi iskolák kifestésére sem és nem szeretné, ha festés nélkül maradnának az 
épületek. 
 
Czuczor Orsolya: A költségvetési koncepcióban szerepel, hogy az iskolák működtetésének 
állami átvétele 324 millió forint költségvonzatot jelent az önkormányzat számára, ami azt 
jelenti, hogy havonta 27 millió forintot fizet az önkormányzat erre a feladatra. Ebből kifolyólag 
úgy véli, hogy első körben meg kellene próbálni a Tankerület felé az érdekeinket 
érvényesíteni, mivel 200 millió forinttal fizetünk többet éves szinten az iskola működtetésére 
a tavalyi évhez képest.  
 
Koleszár Kázmér: Egyetért azzal, hogy a költségvetésben semmiképp ne szerepeljen 
pénzösszeg - még tartalékként sem - iskolafelújítás céljára. Egyeztetni kell a prioritásokat és 
az elvégzendő feladatokat a Tankerülettel egy külön napirendi pont keretében. 
 
Szakadáti László: Azt tudni kell, hogy a 325 millió forint nem az iskolánk működtetésének 
költségfedezete, amit átadtunk, hanem szolidaritási adó. Biatorbágy lényegesen többet fizet 
bele ebbe a kalapba, mint más szegényebb települések, tehát ebből finanszíroznak más 
iskolákat. A karbantartási feladatok pénzügyi fedezetét a Tankerületnek kell biztosítania. 
Másrészt ebben a felsorolásban nem szerepel három csoport. A Czuczor Gergely iskolával 
és a református iskolával még egyeztetés folyik, és a művelődési központ esetében is 
kimaradt néhány igény, tehát ezekkel még bővül a mostani lista. Ami a prioritásokat illeti, a 
felsorolt három szempont gyakorlatilag a problémák 80-90 %-ára ráhúzható, de vajon hol a 
helye a prioritásban az olyan feladatoknak, mint a tisztasági festés és a füvesítés, 
udvarrendezés? Azt szeretné, ha a bizottság olyan új megoldást fogalmazna meg, amely 
szerint maga a bizottság jobban tudná ellenőrizni a pénzek felhasználásának legjobb módját.  

Czuczor Orsolya: Ha azzal kalkulálunk, hogy az iskola tisztasági festését bevállalja az 
önkormányzat, amennyiben a Tankerület ezt nem teszi meg, akkor ezt a keretet foglaljuk 
bele a városgondnokság költségvetésébe vagy sem? Ha azt a szemléletet követjük, hogy 
amit a Tankerület nem végez el, majd az önkormányzat megoldja, akkor milyen 
költségvonzattal kell számolni az idei évben? 

Lóth Gyula: Néhány hónappal ezelőtti bizottsági ülésen hangzott el, hogy adjunk nagyobb 
szabad kezet a városgondnokságnak, tehát ha mi ezt a fajta prioritási szempontot 
elfogadjuk, akkor a jövőben a hozzáértő szakemberekre bízzuk azt, hogy kiválasszák az 
általunk meghatározott prioritás alapján a végrehajtandó feladatok körét. A prioritás lényege 
az, hogy feleljünk meg a jogszabálynak, ne legyenek élet- és balesetveszélyesek az 
ingatlanjaink, és megakadályozzuk a nagymértékű állagromlást. A bizottságnak arról kell 
csak döntenie, hogy akarunk-e további pontot beletenni a prioritási sorrendbe.  

Mester László: Javasolta, a költségvetés kapcsán döntsön arról a bizottság, hogy az 
oktatási intézmények vezetői intézményvezetői értekezlet keretében nyilatkozzanak az 
eddigi működtetés tapasztalatairól és azon karbantartási feladatokról, melyek Tankerület 
általi finanszírozása várhatóan nem biztosított (2). Ezenfelül tervezzen az olyan jellegű 
kiadásokkal, melyek sejthetően nem fognak beleférni a Tankerület büdzséjébe és a 
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megfelelő összeget pedig tegye be a polgármesteri vis maior keretbe. Emelje meg a vis 
maior keretet, melyből viszont szükség esetén közbe kell avatkozni a szülők, a diákok javára. 

Czuczor Orsolya: Felhívta a figyelmet arra, hogy a költségvetésben kerül meghatározásra a 
nyári karbantartási munkák keretösszege. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Egyetért Lóth Gyula véleményével abban, hogy a bizottság korábbi 
álláspontjának megfelelően a szakmai döntést a városgondnokság hozza meg a felállított 
prioritás alapján. Javasolta a határozati javaslat elfogadását a benne szereplő három ponttal. 
 
Koleszár Kázmér: Javasolta, hogy a határozati javaslat utolsó, 4. pontjában az „Egyéb” 
szerepeljen (3). 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, ezért a vitát lezárta, és szavazásra 
bocsátotta a határozati javaslatot a fenti (1)-(3) javaslatokkal kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

1/2017. (I. 18.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról szóló előterjesztést és a tárgyban 
készült határozati javaslatot az alábbi módosításokkal javasolja elfogadásra a képviselő-
testület felé: 

- a határozati javaslat 3. pontjának pontosított szövege: „További jelentős állagromlást 
megelőző feladatok”; 

- a határozati javaslat utolsó, 4. pontjában az „Egyéb” szerepeljen; 
- az oktatási intézmények vezetői intézményvezetői értekezlet keretében 

nyilatkozzanak az eddigi működtetés tapasztalatairól és azon karbantartási 
feladatokról, melyek Tankerület általi finanszírozása várhatóan nem biztosított. 

2) Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi helyzetéről 

Czuczor Orsolya: Az önkormányzat és intézményei bankszámláinak egyenlege a mai 
napon 79,321 mFt, ezzel szemben a lejárt fizetési határidejű szállítói tartozások összege 
4,414 mFt, kiegyenlítésük folyamatban van. Az elkülönített pénzeszközök bankszámláinak 
egyenlege 474,833 mFt, a rövid lejáratú betétek állománya pedig 750 mFt.  
 
Benedek Marianne: A szokásostól eltérően a táblázatban nem a mai napi adóteljesülést 
láthatjuk, mivel egyrészt még nincs véglegesítve az idei adóbevételi terv, másrészt 
elenyésző az elmúlt két hét során beérkezett adóbevétel. A múlt évi adóteljesülés és az 
összehasonlító táblázat alapján látható, hogy a számok önmagukért beszélnek. Az iparűzési 
adó tekintetében kizárólag a decemberi adóelőleg kiegészítési kötelezettségként megfizetett 
adóbevételből adódik a túlfizetés. 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és 
megköszönte a tájékoztatót. Mivel Tótpál Judit megérkezett a bizottság ülésére, ezért az 
Értéktár Bizottság munkájáról szóló napirend következik. 
 

3)  Az Értéktár Bizottság 2017. évi munkatervéről és költségvetéséről, valamint 
tagjainak megválasztásáról 

Koleszár Kázmér: Érdeklődött, hogy az Oktatási és Kulturális Bizottság elfogadta-e az 
előterjesztésben szereplő pontokat? 

Tótpál Judit: A Bizottság hétfőn tárgyalta a költségvetés és munkaterv tervezetünket és 
egyhangúlag támogatta. 

Lóth Gyula: Kérdése, hogy az Éren-nádon tematikus évnél a „Halastó madarai” séta 
esetében megjelölt 50.000,- Ft tájékoztató anyagot takar-e? A 4. évfolyamosoknak 
meghirdetett Fedezzük fel Biatorbágyot! program esetében feltételezhető, hogy több 
alkalommal fognak részt venni rajta a gyerekek? 

Tótpál Judit: Az értéktár bizottság tevékenysége egyrészt az értékgyűjtésről szól, másrészt 
pedig egy aktivitás kapcsolódik hozzá, mely az értékek megismertetését, egyfajta 
ismeretterjesztő tevékenységet is jelent. Mind a két kérdés ehhez az ismeretterjesztő 
tevékenységhez kapcsolódik. A tematikus séták sorozat már a 2016. évben elindult, melyek 
szakmai vezetett séták. Tehát az ott megjelölt díj nem az értéktár bizottság tagjaihoz 
kapcsolódik, hanem egy felkért szakemberhez, aki ezt a tematikus sétát a madarakkal, illetve 
a vizekkel kapcsolatban vezetni fogja. A másik része a kérdésnek a "Fedezzük fel 
Biatorbágyot negyedikeseknek" projekt. Az is elindult már a tavalyi évben, jelent meg róla 
cikk, tartottak beszámolókat is. Röviden összefoglalva arról döntött a képviselő-testület, hogy 
minden negyedikes, helyi iskolába járó gyerek részt vesz egy foglalkozáson, ami 
osztályonként két napot jelent. Volt egy pilot-project még júniusban a Szily-kastély akkori 
egyik negyedikes osztályával, akik három napot csináltak végig. Az ottani tapasztalatok 
alapján lett ebből a programból egy két napos állandó program. Ez úgy állt össze erre a 
tanévre, hogy szeptembertől a Szily-kastélyba járó negyedikesek - négy negyedikes osztály 
három csoportban - egy napot már megcsináltak ebből a programból. Tehát ennek a három 
csoportnak lesz még egy napja tavasszal. A Ritsmann Általános Iskola három negyedikes 
osztályának két ilyen foglalkozás lesz megtartva. A Czuczor Általános Iskolában van még 
egy negyedik osztály, akik szintén két napot kapnak támogatottan, illetve a református 
iskolában szintén van egy negyedik osztály két nappal. Összefoglalva igen, erről szól ez a 
sor.  

Szakadáti László: A bizottság tagjainak tájékoztatása céljából kifejtette, hogy tavaly ősszel 
kezdeményezte a bizottság jogi helyzetének és működési feltételeinek tisztázását. Így jött 
létre az a működési csomag, amely a zöld színű sávban látható pénzügyileg 
megfogalmazva. Ezenkívül adott az önkormányzat egy olyan jellegű bátorítást, hogy ha 
bizonyos témaköröket megfogalmaznak, a kapcsolódó költségek, illetve maga a témakör 
kibontása is legyen meg. A bizottság nagy buzgalommal fogott munkához ez jól látszik, 
hiszen egyből négy programot javasol megindítani, összesen 8.460 ezer forint értékben. Ez 
nem kis összeg, de nincs viszonyítási alapunk, hogy ezt a műfajt hova pozícionáljuk. Úgy 
látja, hogy például  a "Pannon-tenger kincsei" tematikus évnél ezek azok az összegek, 
melyek közvetlenül a bizottság munkájához tartoznak, azonban ehhez tartozni fognak olyan 
kivitelezési munkák is, amelyeket várhatóan a beruházási osztály fog lebonyolítani. Tehát, ha 
az értéktár bizottság által megfogalmazásra kerül, hogy egy tanösvényt ki kell alakítani, 
munkával, géppel, eszközzel, vagy kézimunkával, akkor azok a költségek majd ott fognak 
jelentkezni. Azonkívül, hogy biatorbágyi értékek kerülnek évről-évre megfogalmazásra, az a 
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szempont is vezérelt bennünket, hogy például a testvérvárosi kapcsolatokat és egyéb más 
kapcsolatokat is azokra az értékekre lehet építeni évről-évre, amelyeket itt föltárunk. Tudni 
kell, hogy a helyi értéktár egy tájegységi értéktárhoz is kapcsolódik itt körülöttünk, ezenfelül a 
megyei és országos értéktárhoz, tehát módunk lesz a saját magunk által elkészített anyag 
mellé olyan értékekhez hozzájutni, amelyeket mások tártak föl, és azokat is beépíthetjük a 
kapcsolatainkba. Ugyanezt szeretnénk elérni a testvérvárosaink esetén is: ők is tárják fel a 
környékbeli értékeiket, hogy mi is megismerhessük mind Kárpátalja, mind Erdélynek azokat 
az értékeit, amelyeket ma nem látunk, hiszen még a magunkét sem látjuk egészen tisztán. 
Így összességében véve ajánlja a bizottság figyelmébe ezt a munkát és a költségvetési 
kalkulációt.  

Czuczor Orsolya: Ez egy önként vállalt, új feladat a 2017. évi költségvetésünket érintően. A 
"Fedezzük fel Biatorbágyot!" program a 4. évfolyamosoknak kerül meghirdetésre. Ez egyúttal 
azt is jelenti, hogy évente megrendezésre kerül az érintett korosztály számára, tehát a 
költségvonzata a kiadási oldalon évről-évre folyamatosan megjelenik? A másik kérdés a 
kiadványt érinti: valóban 1000 db kiadvány készítésével számol a költségvetés? 

Tótpál Judit: A "Fedezzük fel Biatorbágyot!" program ebben az évben a negyedik 
osztályosokat érinti, a cél pedig az – és ebben úgy tűnt, hogy a képviselő-testület is egyetért 
–, hogy egy ilyen jellegű identitásépítés elkezdődjön a gyerekek körében az általános 
iskolákban. A kiadvány azért nagyon fontos, mert erősen összefügg a programmal, illetve az 
iskolaigazgatókkal folytatott megbeszélés alapján  kiderült, hogy azért van szükség  az 
iskolának segítségre ebben a helytörténeti tanításban, mert a pedagógusok nagy része sem 
kötődik Biatorbágyhoz, olyan mértékig, hogy az életterük sem itt van. Tehát mindenképpen 
szükséges, hogy azokat az információkat, amelyeket továbbadhatnak a gyerekeknek, ők 
maguk is megismerjék, illetve legyen egy olyan anyag, melynek segítségével ezt a 
programsorozatot ne az Értéktár Bizottság tagjainak kelljen évről-évre meghirdetni. 
Reményét fejezte ki, hogy a következő tanévben nem lesz szükség arra, hogy az Értéktár 
Bizottság tagjai járják a várost a gyerekekkel, hiszen egyrészt megvalósul egy tanösvény és 
lesz egy olyan kiadvány - egy munkafüzet jellegű könyv-, mely a már létező Tiéd a város! 
című sorozatnak a részét képezni, amit segítségként megkapnak. A kiadványt a tanárok és a 
gyerekek is kézbe kapják - ezért van szükség ezer darabos példányszámra -, és ennek 
segítségével folytathatják azt a munkát, amit most mintegy bemutató jelleggel a bizottság 
végigcsinál velük. A kiadvánnyal kapcsolatban fontos megjegyezni, hogy két olyan pályázati 
időszak is van, amikor ismeretterjesztő kiadványokra lehet pályázni. A tavaszi ciklusban 
főleg az alkotói jogdíjakra lehet pályázatot benyújtani, az őszi ciklusban pedig a 
nyomdaköltségeket lehet megpályázni, tehát bízik benne, hogy mivel ez a munka 
elkezdődött, össze tud állni egy pályázati anyag, bár várhatóan utófinanszírozás mellett. 

Szakadáti László: Tájékoztatást kért arra vonatkozóan, hogy a kiadvány mekkora 
terjedelmű, illetve milyen mélységű tudást ölel át? 

Tótpál Judit: Egy kb. hét milliméter vastag, nem nagyon vékony papírra nyomott színes, A5-
ös méretű kiadványról van szó, így a gyerekek magukkal tudják vinni a felfedező sétákra. 
Egy munkafüzet jellegű helytörténeti és helyismereti kiadványról van szó. A kiadvány a 
helytörténeti ismereteken túl különféle hasznos információkat tartalmaz a városról, annak 
életéről, az önkormányzat működéséről, a település fejlődéséről, az ipar és a mezőgazdaság 
jelentőségéről napjainkban a városban. Másrészt javasol konkrét, tematikus útvonalakat, 
melyeket akár családok is végigjárhatnak. Tartalmaz egy olyan térképet, mely az egyes 
városrészek történeti elnevezését, fejlődési lépéseit is bemutatja. Körülbelül 10 éves 
gyerekek nyelvén szól a szöveg és a grafika, illetve az egésznek a rendszere is erre a 
korosztályra kitalált.   
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dr. Kovács András: Jelezte, hogy az ülésrendben április 6-ára feltüntetett Értékvédelmi 
pályázati téma korainak tűnik, mivel az idei évben elkészül a településképi arculati 
kézikönyv, ezáltal a településképi rendeletet el kell készíteni, mely tartalmazza a helyi 
értékvédelmi rendeletben foglaltakat is. Erre vonatkozóan a főépítész már a tervezési 
programot elkészítette. Úgy véli, inkább a településképi arculati kézikönyvet kellene felvenni 
a nyári, őszi időpontokban. Tehát a megjelölt időpont nem megfelelő, későbbre javasolja 
áthelyezni. 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem merült fel, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta a napirendhez kapcsolódó határozati javaslatot.  
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

2/2017. (I. 18.) határozata 
 

Az Értéktár Bizottság 2017. évi munkatervéről és költségvetéséről, valamint tagjainak 
megválasztásáról 

 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyi Értéktár Bizottság 
2017. évi munkatervéről és költségvetési tervéről, valamint a bizottsági tagok 
megválasztásáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a 
képviselő-testület felé. 

4) Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 

a.) Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

Lóth Gyula: Pontosítást kér a jegyzett tőke mértékére vonatkozóan, valamint jelezte, hogy 
számszaki elírás történt a táblázatban a 2. Újságkiadás járulék sorában. Kérdése: létezik-e 
Biatorbágyon jelen pillanatban lineáris médiaszolgáltatás? Ha nem, a megnevezés kerüljön 
korrigálásra a valós helyzetnek megfelelően. 

Mester László: Az anyag tartalmazza a 2015-ben összeállított üzleti tervet. Abban van 
rosszul írva az járulék mértéke. A friss anyag a 30. oldalon kezdődik a vezetői 
összefoglalóval, melyet követően szerepel egy helyesbített, átgondolt és visszafogott 
táblázat, melyben a járulék mértéke korrigálásra került. Kitér arra is, hogy az önkormányzat 
az ülésközvetítő rendszerét önmaga finanszírozta. A lineáris médiaszolgáltatás folyamatban 
van, most még valóban nincsen, ezért javításra kerül.  

Czuczor Orsolya: Nem 3 millió Ft a törzstőke, viszont a november hónapban a törzstőke 
módosításáról hozott döntés még nem került átvezetésre a cégjegyzékben. 

Sólyomvári Béla: Mikorra várható a TV-közvetítés elindítása? 

Kiss-Dukai Andrea: A vezetői összefoglalóban is szerepel az ügy jelenlegi állása. Igazából 
két dolgon múlik: az egyik a szolgáltatók hozzáállása, ami a legfontosabb. A UPC-vel 
tárgyalásban állnak, abból 1-2 hónapon belül megállapodás születhet. A helyi szolgáltató 
egyelőre olyan irreális feltételeket támaszt velük szemben, amit nem tudnak és nem is 
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szeretnének kifizetni. Valószínűleg jogi útra terelik az ügyet. A másik részéről, ami a 
felkészülésről szól, Turi Erzsébet főszerkesztő tud nyilatkozni. 

Turi Erzsébet: A lineáris felkészülés 90%-ánál tartanak pillanatnyilag, mégpedig azért, mert 
egyrészt a stáb kinevelése és felépítése megtörtént, a munkamegosztás, a struktúra kiépült, 
illetve megvan a műsortervezet is, a műsortükör, melynek felépítéséhez az archiválási 
folyamatoknak is kb. a felénél tartanak. Tehát úgy vélik, ha megkapják a zöld utat a 
szolgáltatók részéről, akkor el tudják indítani a 24 órás adást.  

Szakadáti László: Úgy véli, itt az idő, hogy egy kicsit beljebb menjünk az erdőbe. Tehát a 
lakosság olyan mélységű megszólítására, „provokálására”, bevonására van szükség, amely 
során Biatorbágy az alvó város jellegéből, a közömbösségéből, a félig odafigyeléséből egy 
aktívabb, önmaga sorsa, önmaga jövője iránt aktívabb közösséggé válik. Tehát a közösségi 
életmód, annak jelenlegi szintje és annak színterei, színei, forgatagai, jelenségei jelennek 
meg ezekben a kiadványokban. Események, tudósítások, filmek, de megítélése szerint nem 
elég mélyen. Ez mindenképp egy fátyolként lebegi be a biatorbágyi életet és sok minden 
mélységi jelenség nem látszik. Véleménye szerint nem is lehet ilyet egyből követelni, inkább 
ezt a fajta mélyebb szántást lehetne elkezdeni, amikor aktív közösségen belül el lehet jutni 
lényeges, esszenciális kérdésekig is, szemben azzal, hány programot tartanak egy évben, 
és mennyibe kerül. Ennél kicsit mélyebben szántó az élet minősége, az élet kimeríthetetlenül 
gazdag, fontos, és elmegy mellőlünk, körülöttünk, ha nem ragadjuk meg ezt az esszenciális 
lényegét, és ez az a lényeg, amelyik egy közösséget közösséggé tesz. Tehát bármennyire is 
sok, színes tudósítást látható és nagyon sok tanulnivaló van benne, máris sok gyermekben 
ülteti el a sorsközösséghez való tartozást, tehát rendkívül sok értéket művel, de még nagyon 
sok minden érintetlen a városban. Ezért javasolja, hogy az alkotók ezen gondolkodjanak el 
és kezdjék el ugyanezeken a profilokon belül mélyíteni ezt a szemléletet, hogy az életünk 
gazdagságát jobban kibontsuk, jobban megszólítsuk az embereket, és ezért így valóban 
megérintsük a lelküket, és részt vegyenek ebben. Azok az emberek, akik meg vannak 
szólítva, be vannak vonva ebbe, és elmondhatják mindazt a gazdagságot, ami bennük rejlik, 
azt eredményezi, hogy megnő az odaadottság a településen, mely rezonanciában, 
válaszban fog megnyilvánulni, és úgy fogjuk érezni, hogy nagyon szeretünk itt élni. Ezt a 
folyamatot úgy véli, ezen a ponton kell elindítani.  

Sólyomvári Béla: Támogatja az alpolgármester által elmondottakat.  

Farkas-Gáspár Mónika: Tájékoztatást kért arról, hogy a tervezett költségvetés a 
leghamarabbi – akár két hónapon belüli  - indulás költségeivel kalkulál-e?  

Mester László: A Média Kft. törekszik arra, hogy a különböző fórumain megjelenő hírek az 
önkormányzati akaratot is közvetítsék. Az idei évben 260 anyagot készített a televízió, 
összesen 120 órányi időben. A kommunikációs beszámolóban olvasható, hogy ehhez a 120 
órához a közreműködők munkaidejét alapul véve 3,4 évnyi 24 órás munkanap kellett. 
Anyagonként minimum 3-4 fő a megszólalók száma. Még egy dologra hívta fel a figyelmet az 
adások népszerűségével kapcsolatban: jelenleg az önkormányzati televízión lévő ca. 260 
önkormányzat közül a top 10-es filmek listáján minimálisan hat, de most éppen nyolc filmünk 
szerepel a legnézettebbek között. Bízik abban, ha a Média Kft.-nek sikerül a 
honlapját  függetlenítenie az önkormányzati televízió honlapjától - amin egyébként 
változatlanul fennmarad -, akkor sokkal többen fogják megnézni, mert tűéles és élvezhető 
képet fognak kapni. Válaszolva Farkas-Gáspár Mónika kérdésére: igen, tartalmazza, és pont 
ez okozza a költségnövekedést. Az emelkedés mértéke 4,2 millió Ft a 2015-ben becsült 
2017. évi költségvetéshez képest.  

Kiss-Dukai Andrea: A sugárzáshoz szükséges berendezések megvásárlása megtörtént. A 
másik a szolgáltatók kérdése. Elvileg a törvény szerint, mivel közösségi televízióról van szó, 
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ezt ingyenesen kellene nyújtani, de ez nem így működik a valóságban, minden csatornának 
van költsége, melyek tízezer forintos nagyságrendű tételek. Ezek az idei évre betervezésre 
kerültek. 

Szakadáti László: Javasolta az alkotók figyelmébe, hogy azokat a témákat, melyek az 
embereket foglalkoztatják, amiért eljönnek a közmeghallgatásra, meg kell jegyezni és 
ezeknek utána kellene járni. Mélyebb beszélgetésre épülő műsort képzel el, ahol van idő 
egymást megérteni, ahol a legkevésbé sem az indulatok szólalnak meg valami ellen vagy 
valami mellett, mert ezek teszik az embereket közösséggé. Ezek azok, amik rezonanciát 
keltenek a nézőben, alakítják és változtatják. A képek a kirándulásokról, a népi táncról, a 
kultúráról mind-mind nevelik az embereket, azonban van olyan rétege Biatorbágynak, akiket 
ezzel már nem érünk el, mert az életnek egy olyan szegmensén élnek, ahol nem ezzel 
találkozik vagy nem ezt tartja fontosnak. Ezt a fajta szemlélet javasolja a bizottságnak 
elkezdeni kimunkálni és elindítani. 

Lóth Gyula: Ügyrendi javaslatot fogalmazott meg: kérte, hogy a bizottság további tárgyalás 
nélkül szavazzon az előterjesztésről. 

Sólyomvári Béla: Vita nélkül szavazásra bocsátotta az elhangzott ügyrendi javaslatot. 

Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az 
ügyrendi javaslatot elfogadta. 

Sólyomvári Béla: Szavazást rendelt el a Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2017. 
évi üzleti tervéről szóló határozati javaslatra vonatkozóan. 

Szavazás:  
 

A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

3/2017. (I. 18.) határozata 
 

Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 
a Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a saját tulajdonú gazdasági 
társaságok üzleti terve tárgyban beterjesztett, a Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató 
Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervéről szóló előterjesztést és a határozati javaslatot 
elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé. 

b.) Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

Czuczor Orsolya: Tájékoztatást nyújtott arról, hogy a Viadukt Sport Kft. részére január és 
február hónapokra abban az esetben van lehetőség átmeneti likviditási támogatás 
biztosítására, amennyiben erről képviselő-testületi határozat születik. Kérte a likviditás 
biztosításához szükséges összeg meghatározását. 

Lóth Gyula: Kérdése, hogy a 7. sz. mellékletben a sportpályák tervezett felújítási munkáinál 
szereplő összességében 20 millió Ft szerepel-e a nagy táblázatban, azaz a 6. számú 
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pénzügyi tervben? Ha igen, ebből adódik a kérdés, hogy az iharosi sporttelep 1. és 2. pontja 
felújítás helyett inkább beruházásnak tűnik. A vagyongazdálkodási szerződést alapul véve 
nem lenne célszerűbb beruházásként feltüntetni? Ezenkívül két tétel nincs beárazva, melyről 
már az előző alkalommal is szó volt: a közmű, illetve a Kolozsvári sportpályán tervezett 
esetleges beruházások. A Kolozsvári utcánál említi az anyag, hogy egy lakói panasz 
következtében új nyitvatartási és üzemelési rend várható. Viszont egy másik lakói kérés 
megoldását nem látja, konkrétan az Iharos és a Kolozsvári sportpálya használata közötti 
egyenletes terhelés megosztását, mely által mentesülne a Kolozsvári utca a terhelés egy 
részétől. Kérdés, hogy ez megvalósulás alatt áll-e?  

Galántai Zsolt: A lakók indítványára összefoglalt egy 12 pontos javaslatot, amit valóban 
nem tartalmaz ez az anyag, de pótlólagosan megküldésre kerül. A javaslat tételesen számba 
veszi és megválaszolja a lakók felvetéseit és kéréseit. Konkrét megoldási javaslatokat 
tartalmaz a lakók felvetéseire, melynek részét képezi a pályahasználat módosítására 
vonatkozó dokumentum is.  

Czuczor Orsolya: A felújítás és a beruházás ebből a szempontból egyenértékű, mind a 
kettő értéknövelő, így ezzel az összeggel teljesíteni tudjuk a kötelezettségünket. 

Szakadáti László: A felmerült kérdéseket annyiban egészítette ki, hogy bár a közműdíjak 
áttehetők egész évre a Nonprofit Sport Kft. költségvetésébe, a megvalósítás nem megy 
egyik napról a másikra, hiszen a szolgáltatókkal egyeztetni kell. Tehát a víz-, csatorna- és a 
gázszolgáltató, valamint az elektromos művek különböző időpontban léphetnek be a 
rendszerbe, ezért az egész éves közműdíj összegét célszerű egyelőre az önkormányzatnál 
megjeleníteni. Az átvételt követően a hátralevő összeget - ami adott évben fennáll – át kell 
adni a Sport Kft.-nek, és attól kezdve már elindulhat a folyamatos vállalás. Egyelőre nem 
tudni pontosan, melyik szolgáltató mennyi idő múlva írja át az adott szolgáltatását a 
Nonprofit Kft. nevére, amelyet viszont akkor lehet elindítani, ha erről döntés születik. Ami a 
Kolozsvári utcai sportpályára jutó beruházásokat illeti, látni kell, hogy az ügyvezető által 
megfogalmazott tételek jó része nem a Sport Kft. költségvetésébe tartozik. Egyetlen részt 
vállalt be a Sport Kft., a nagypályán a világítás árnyékolását, a többi tétel pedig - úgymint 
járda, forgalomtechnika, zajhatások elkerülése, kis pályára árnyékolók megrendelése -, a 
beruházási osztálynál marad és az önkormányzati koncepcióban szerepel az alábbi címen: 
"Kolozsvári utcai lakók kérésének teljesítése". Jelen anyagban pedig a Sport Kft.-hez tartozó 
beruházások jelennek meg. A szurkolói bejárat az öltözővel átelleni oldalon egy fűtetlen 
helyiségből áll, az abban levő vizesblokkok megfagyhatnak, ezért egy külső hőszigeteléssel 
látják el, mert a vakolattal is elég sok baj van, továbbá elhelyezésre kerül benne néhány 
olcsóbb, termosztátos, elektromos fűtőtest, ami nem engedi télen megfagyni a rendszert. Ha 
ez beválik, akkor így marad. Ha a jövő télen ez nem lesz elég hatásos, akkor léphetünk az 
önálló közműbeépítés területére. Tehát a hőszigetelés költsége benne szerepel a Kft. itt 
látható költségvetésében, továbbá ezen kívül az Iharoshoz tartozó fejlesztések két pillére, a 
kútfúrás és a pályának a saját vízzel való locsolása esővízzel, kútvízzel, illetve a vizesblokk 
hőszigetelése és annak átépítése. Ami a két telephely közötti terhelésmegosztást illeti, 
meggyőződése, hogy az iharosi telephelynek korlátosabb az igénybevehető képessége 
azáltal, hogy egy mély fekvésű pálya, amely télen a hótól, tavasszal az esőtől nem 
használható olyan mértékben, és egy füves pálya nem regenerálódik olyan gyorsan. Tehát 
maradjon meg a sportélet alakítóinak a kezében a döntés joga, hogy mikor, hogyan tudják 
kímélni, és hogyan tudják használni a pályát. Úgy véli, ezen a területen még sokféle 
vélemény harmonizációjára lesz szükség. 

Sólyomvári Béla: További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért a vitát lezárta és szavazásra 
bocsátotta a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervének elfogadását, valamint 
átmeneti likviditási támogatás biztosítását január és február hónapokra a működési költségek 
1/12-1/12 részének mértékéig. 
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Szavazás:  
 

A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

4/2017. (I. 18.) határozata 
 

Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 
a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a saját tulajdonú gazdasági 
társaságok üzleti terve tárgyban beterjesztett, a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti 
tervéről szóló előterjesztést. A Bizottság a Viadukt Sport Nonprofit Kft. 2017. évi üzleti tervét 
elfogadja és javasolja a Képviselő-testület felé, hogy Biatorbágy Város Önkormányzata 
2017. évi költségvetésének elfogadásáig a Viadukt Sport Nonprofit Kft. részére átmeneti 
likviditási támogatást biztosítson január és február hónapokra, a működési költségek 1/12-
1/12 részének mértékéig. 

c.) Biatorbágyi Városfejlesztő Kft. 2017. évi üzleti tervéről 

Sólyomvári Béla: A Kft. által felvázolt feladatkörök alapján nem tartja szükségesnek a  
fenntartását. 

Lóth Gyula: Ügyrendi javaslatot fogalmazott meg: kérte, hogy a bizottság tárgyalás nélkül 
erősítse meg az előző döntését, miszerint javasolja a Biatorbágyi Városfejlesztő Kft. 
megszüntetését. 

Sólyomvári Béla: Vita nélkül szavazásra bocsátotta az elhangzott ügyrendi javaslatot. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
5/2017. (I. 18.) határozata 

 
Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 

Biatorbágyi Városfejlesztő Kft. megszüntetéséről 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megerősíti korábbi, 113/2016. (XI.23.) 
határozatával hozott döntését, miszerint javasolja a képviselő-testület felé a Biatorbágyi 
Városfejlesztő Kft. megszüntetését. 

 

5) Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi költségvetési koncepciójáról 

Szakadáti László: Úgy véli, néhány fontos feladatra a koncepció nem tér ki, úgymint: 1.) Az 
önkormányzati és a hivatali működés feltételrendszerének áttekintése, fejlesztése. 2.) A 
természeti környezetünk színvonalának emelése, a természeti környezet tiszteletének 
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helyreállítása. 3.) A Karinthy Frigyes utcai iskola körüli közlekedési problémák és a 
Kolozsvári utcai sportközpont környezetében élő lakók kifogásainak orvoslása. 4.) Az Iharosi 
sporttelepre 2016-ban tervezett önkormányzati beruházások befejezése. Ezek a tételek a 
pályavilágítással és elektromos ellátással kapcsolatosak. 5.) A városközpont 
továbbfejlesztése. Itt a Faluház és a Pontis közötti zöld területről van szó, meg kellene 
tervezni, ki kellene alakítani a jövőjét. 6.) A városrészek részleges rehabilitációja, pl. az 
iharosi forrás, a megrogyott forrás környékének rendbetétele, stb. 7.) A város turisztikai 
fejlesztési lehetőségeinek számbavétele. 8.) Az új HÉSZ gyakorlatba ültetése a zártkerti 
külterületek, Katalin-hegy és a Peca-tó üdülő területek rendeződése érdekében, az 
önkormányzati szerepvállalás mértékének tisztázása. 9.) Úthálózat fenntartása, fejlesztése, 
csapadékvíz-elvezetési problémák átfogó kezelése. 10.) Kormányablak kialakítása. 11.) 
Jelentős önálló csapadékvíz-elvezetési hiányosságok megoldása. 
 
dr. Kovács András: A 2017. évi Magyarország költségvetéséről szóló törvény egy olyan 
passzust tartalmaz, amely megfontolásra érdemes. A köztisztviselők esetében a 
köztisztviselői törvény az illetményalapot 38 650 forintban határozza meg. A költségvetési 
törvény egy bekezdése engedi, hogy az önkormányzat saját forrásai terhére ettől az 
illetményalaptól eltérjen. Ez a 38 650 forintos illetményalap gyakorlatilag 2006 óta nem 
változott. Kéri a bizottságot és képviselő-testületet, hogy hozzon döntést ezen illetményalap 
emelésével a köztisztviselők illetményemeléséről. Jelenleg a szakmai munkánál 
gyakorlatilag a legnagyobb probléma a megfelelő szakemberek hiánya. Jelen pillanatban a 
hatósági osztályon meghirdetett állás fél éve üresen áll, nem találunk megfelelő szakembert, 
aki elláthatná a feladatot, és ez nemcsak azért van, mert Biatorbágyon nincs ilyen 
szakember, hanem azért, mert a magyar állam a kormánytisztviselők bérét 30%-kal emelte 
meg a tavalyi évben. Gyakorlatilag nem éri meg a szakembereknek az önkormányzatnál 
dolgozni. A tavalyi év áprilisában Lázár miniszter úrnak az volt a felvetése a köztisztviselők 
béremelésével kapcsolatban, hogy az önkormányzatok maguk döntsék el, támogatják a 
béremelést vagy nem. Azt kéri a képviselő-testülettől és a pénzügyi bizottságtól, tegye 
megfontolás tárgyává, hogy ezt az illetményalapot megemeli a rendeletében. 
Nagykovácsiban 20 százalékos illetményalap emelést szavazott meg a képviselő-testület, de 
Budapesten is több kerület már döntött illetményalap emeléséről, azzal a céllal, hogy a 
szakembereit megtarthassa. A munkáltatói járulék 27%-ról 22%-ra csökkent, így az 5%-os 
csökkentés gyakorlatilag jelentkezni fog a költségvetésben, mely részét képezhetné a 
bérkorrekciónak.  
 
Sólyomvári Béla: Egyetért a bérkorrekcióval, javasolta, hogy 20% mértékű emelés 
szerepeljen a koncepcióban. 

Lóth Gyula: Kérte, hogy a bérfejlesztés ne csak a köztisztviselőkre, hanem a teljes 
önkormányzati személyi állományra is terjedjen ki. Másrészt kérte a koncepció kiegészítését 
azzal, hogy a Szily-Fáy kastély mögötti új iskola és a kastély melletti új óvoda forgalmi 
rendjének tervezése a két beruházás megtervezésével egyidejűleg történjen meg. 

Szakadáti László: Támogatja a 20% mértékű bérrendezést. 
 
Tarjáni István: Válaszolt Lóth Gyula javaslatára, miszerint a forgalmi rend tervezési 
feladatára már tervezői megbízással rendelkezik az önkormányzat. Javasolta továbbá, hogy 
a bizottság ne fogalmazzon meg konkrét százalékos értéket a béremelés mértékére 
vonatkozóan. 
 
Sólyomvári Béla: Visszavonta a 20% mértékű bérkorrekcióra vonatkozó javaslatát. 
 
Lóth Gyula: Javasolta, hogy a koncepció 2.2. pontjának utolsó bekezdése a teljes 
önkormányzati személyi állományra terjedjen ki, megközelítőleg 20%-os mértékben. 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és elsőként szavazásra bocsátotta, hogy a koncepcióban szerepeljen Lóth Gyula forgalmi 
rend tervezésére vonatkozó javaslata. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatta, hogy a koncepcióban szerepeljen a Szily-Fáy kastély mögötti új 
iskola és a kastély melletti új óvoda forgalmi rendjének tervezése a két beruházás 
megtervezésével egyidejűleg. 
 
Sólyomvári Béla: Másodjára szavazásra bocsátotta Lóth Gyula azon javaslatát, miszerint a 
koncepció 2.2. pontjának utolsó bekezdése a teljes önkormányzati személyi állományra 
terjedjen ki. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatta, hogy a koncepció 2.2. pontjának utolsó bekezdése a teljes 
önkormányzati személyi állományra terjedjen ki. 
 
Sólyomvári Béla: Harmadjára szavazásra bocsátotta, hogy a koncepció konkrétan 
tartalmazza a 20% mértékű béremelést. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen és 2 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
hozott döntést a 20% bérrendezés koncepcióban való szerepeltetése tárgyában, így a 
szavazás eredménytelen. 
 
Sólyomvári Béla: Végül szavazásra bocsátotta a költségvetési koncepcióról szóló 
határozati javaslatot Szakadáti László javaslataival, továbbá az előzőekben megszavazott 
javaslatokkal kiegészítve. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

6/2017. (I. 18.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi költségvetési koncepciójáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzatának 2017. évi költségvetési koncepciójáról szóló előterjesztést és a 
határozati javaslatot az alább felsorolt kiegészítésekkel együtt elfogadásra ajánlja a 
képviselő-testület felé: 

- A költségvetési koncepció kerüljön kiegészítésre az alábbi javaslatokkal: 
o az önkormányzati és a hivatali működés feltételrendszerének áttekintése, 

fejlesztése;  



14 
 

o a természeti környezetünk színvonalának emelése, a természeti környezet 
tiszteletének helyreállítása;  

o a Karinthy Frigyes utcai iskola körüli közlekedési problémák és a Kolozsvári 
utcai sportközpont környezetében élő lakók kifogásainak orvoslása; 

o  az Iharosi sporttelepre 2016-ban tervezett önkormányzati beruházások 
befejezése; 

o a városközpont továbbfejlesztése (JFMK és Pontis Hotel közötti terület); 
o a városrészek részleges rehabilitációja (pl. az iharosi forrás  környékének 

rendbetétele, stb.); 
o  a város turisztikai fejlesztési lehetőségeinek számbavétele;  
o az új HÉSZ gyakorlatba ültetése, a zártkerti külterületek, Katalin-hegy és a 

Peca-tó üdülőterületek rendeződése érdekében az önkormányzati 
szerepvállalás mértékének tisztázása; 

o úthálózat fenntartása, fejlesztése, csapadékvíz-elvezetési problémák átfogó 
kezelése; 

o kormányablak kialakítása; 
o jelentős önálló csapadékvíz-elvezetési hiányosságok megoldása; 
o a Szily-Fáy kastély mögötti új iskola és a kastély melletti új óvoda forgalmi 

rendjének tervezése a két beruházás megtervezésével egyidejűleg. 
- A koncepció 2.2. pontjának utolsó bekezdése a teljes önkormányzati személyi 

állományra terjedjen ki. 

 
6) A helyi iparűzési adórendelet módosításáról 
 
Lóth Gyula: Érdeklődött, hogy helytálló-e a rendelettervezet 1.§ (2) bekezdésében 
megfogalmazott állítás? 
 
dr. Kovács András: Igen, a megfogalmazás így helyes. 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a rendelet-tervezet elfogadását.  
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

7/2017. (I. 18.) határozata 
 

A helyi iparűzési adórendelet módosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az iparűzési adóról szóló 
11/1995. (07.01.) Ör. sz. rendelet módosítása tárgyban készült előterjesztést és támogatja a 
módosító rendelet megalkotását.  

 
7) Likvid hitelkeret biztosításáról 
 
Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem merült fel, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a napirendhez kapcsolódó határozati javaslatot.  
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Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

8/2017. (I. 18.) határozata 
 

Likvid hitelkeret biztosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzata likvidhitel szerződésének megújításáról szóló előterjesztést és támogatja a 
kapcsolódó határozati javaslat képviselő-testület általi elfogadását.  

8) A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2017. évi munkatervéről 
 
Szakadáti László: A településfejlesztési koncepció, a városfejlesztési stratégia és az előbb 
tárgyalt 2017. évi költségvetési koncepció kiegészítésre javasolt némely pontja nem konkrét 
összegeket vár egyelőre az önkormányzattól a tervezés mostani fázisában, hanem alapvető 
hozzáállást. Ezek a területek pedig a Biatorbágyon belül évtizedek óta elmaradt területek 
felzárkóztatásának beindításához kapcsolódnak. Ilyen a már korábban sokszor emlegetett 
zártkertek, üdülőövezetek sorsa, ahol egy konkrét algoritmus alapján kellene a területek 
felzárkóztatását megkezdeni és amelyekben szükség van bizonyos önkormányzati 
szerepvállalásra. Gondolok koordinálásra, bizalomerősítésre,  a bizalom megtartására, a 
lakók által befizetett összegek korrekt kezelésére, valamint tervezési költségekre, az 
egésznek a karbantartására, kézbentartására és menedzselésére. Ezek a feladatok is 
jelentenek tehát pénzügyi szemléletet, és szeretném, ha a bizottság ezen területek 
felzárkóztatását figyelemmel kísérné, hiszen ezeknek a területeknek is el kell kezdődjön a 
felzárkóztatása éppen azért, hogy érvényt szerezzünk a településfejlesztési koncepcióban, a 
stratégiában és a korábbi magasabb rendű döntéseinkben megfogalmazottaknak. Tehát a 
zártkertek és üdülőövezetek felzárkóztatásának önkormányzati szerepvállalása, ahhoz 
szükséges pénzügyi keret mint mozgástér biztosítása, ez is szerepeljen a pénzügyi bizottság 
szemléletében és munkatervében időpont megjelölése nélkül.  
 
Sólyomvári Béla: Mivel további hozzászólás, kérdés, javaslat nem volt, ezért a vitát lezárta 
és szavazásra tette fel az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslatot Szakadáti László 
indítványával kiegészítve. 
 
Szavazás:  
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

9/2017. (I. 18.) határozata 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2017. évi munkatervéről 
 

Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testületének Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai 
Bizottsága megtárgyalta a Bizottság 2017. évi munkatervéről szóló előterjesztést. 
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Biatorbágy Város Önkormányzat Képviselő-testülete Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai 
Bizottsága a 2017. évre szóló munkatervét a jelen határozat mellékletét képező táblázatban 
foglaltak szerint elfogadja. 
 
Melléklet: 
 

BIATORBÁGY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISELŐ-TESTÜLETE PÉNZÜGYI, 
ÜGYRENDI ÉS STRATÉGIAI BIZOTTSÁGÁNAK 

2017. ÉVI MUNKATERVE 
ÜLÉS 

IDŐPONTJA 
JAVASOLT NAPIRENDEK 

JANUÁR 
18. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzatának aktuális pénzügyi 
helyzetéről  

- Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi költségvetési koncepciójáról  
- Saját tulajdonú gazdasági társaságok üzleti tervéről 
- A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2017. évi munkatervéről 
- Likvid hitelkeret biztosításáról 
- Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi kommunikációs 

feladatainak megvalósulásáról  
- Beszámoló a Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság 2016. évi munkájáról 
- Biatorbágy Város Önkormányzat 2017. évi kommunikációs tervéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási programjáról 
- A polgármesteri hivatalban 2017. évben igazgatási szünet elrendeléséről 
- A polgármester 2017. évi szabadság-felhasználási ütemezési tervének 

jóváhagyásáról 
- Kisebbségekért - Pro Minoritate Alapítvány kérelme Csángó bál 

megrendezésére 
- A Biatorbágyon működő köznevelési intézmények 2017. évi támogatásáról 
- A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2017. évi támogatásáról 
- Juhász Ferenc Művelődési Központ 5 éves programtervéről 
- Karikó János Könyvtár 5 éves programtervéről 
- Az Értéktár Bizottság 2017. évi munkatervéről és költségvetéséről, valamint 

tagjainak megválasztásáról 
- A Biatorbágyi Közösségi Médiaszolgáltató Nonprofit Kft. 

Felügyelőbizottságának tagváltozásáról 

FEBRUÁR 
15. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi költségvetéséről 
- Beszámoló a Budakörnyéki Önkormányzati Társulás 2016. évi munkájáról 

MÁRCIUS 
22. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- A Biatorbágyon működő civil szervezetek támogatására kiírt pályázat 

elbírálásáról 
- A Biatorbágyon működő köznevelési intézmények támogatására kiírt pályázat 

elbírálásáról  
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi közbeszerzési tervéről 
- Értékvédelmi rendeletek felülvizsgálata 
- Pályázat kiírása a helyi értékvédelmi rendelet alapján 
- Javaslattétel (ápr. 10-ig) „Fedák József Testnevelési és Sport Díj” 

adományozására 

ÁPRILIS 
19. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi költségvetésének végrehajtásáról  
- Összefoglaló jelentés a 2016. évi belső ellenőrzési terv végrehajtásáról 
- Tájékoztató Biatorbágy közbiztonságának helyzetéről 
- Javaslattétel (május 10-ig) „Biatorbágyért” kitüntetés adományozására 
- Javaslattétel (május 10-ig) „Biatorbágy Városért Életműdíj” adományozására 
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- Javaslattétel (május 10-ig) „Török Henrik Pedagógus Díj” adományozására 
- Javaslattétel (május 10-ig) „Geréby Imre Köztisztviselői Díj” adományozására 
- Javaslattétel (május 15-ig) „Szép Porta Biatorbágyért” díj adományozására 

MÁJUS 
17. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Javaslattétel (június 10-ig) „Dévay Gyula Közművelődési Díj” 

adományozására 

JÚNIUS 
21. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Tájékoztató Biatorbágy Város 2017. évre tervezett beruházási feladatainak 

alakulásáról 
- A Biatorbágyi Értéktár Bizottság beszámolója 
- Javaslattétel (szeptember 1-ig) „1956-os Emlékérem” adományozására 

SZEPT. 20. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Tájékoztató a Biatorbágy Város Önkormányzata 2017. évi nyári karbantartási 

tervének végrehajtásáról  
- Tájékoztató Biatorbágy Város 2017. évre tervezett beruházási feladatainak 

alakulásáról 
- Javaslattétel (október 10-ig) „Ohmüllner Márton Szociális Díj” 

adományozására 
- Javaslattétel Pest Megye Önkormányzata által alapított kitüntetésre 

OKTÓBER 
18. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi belső ellenőrzési tervéről 
- A helyi adórendeletek felülvizsgálatáról 

NOVEMBER 
22. 

- Tájékoztató Biatorbágy Város Önkormányzata aktuális pénzügyi helyzetéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi költségvetési koncepciójáról 
- Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 2018. évi munkatervéről 
- Biatorbágy Város Önkormányzata 2018. évi rendezvénytervéről 
- A Biatorbágyi Értéktár Bizottság beszámolója 
- Iharosi tábor üzleti- és üzemeltetési tervéről 
- Fonyódligeti üdülő üzleti- és üzemeltetési tervéről 

IDŐPONT 
NÉLKÜL 

- Zártkertek és üdülőövezetek felzárkóztatásának önkormányzati 
szerepvállalása, a szükséges pénzügyi keret biztosítása 

 
 
9) Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 

módosításáról 
 
Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy a jegyzőkönyvek tartalma kerüljön leszűkítésre a 
szavazásokra, tehát a javaslatok tartalmára és a szavazások eredményére. 
 
Szakadáti László: Az Mötv. 60. § azt írja, hogy a bizottság működése, határozathozatala és 
minden egyéb munkája, beleértve a jegyzőkönyvvezetést is, a képviselő-testület gyakorlatát 
kell folytassa. Tehát ilyen értelemben megítélése szerint nem szakítható el teljesen a 
jegyzőkönyvvezetés gyakorlata sem. Ebből kifolyólag javasolta, hogy a bizottsági 
jegyzőkönyv tükrözze a lényeget. 
 
Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy csak a döntésekről készüljön jegyzőkönyv azzal a 
kitétellel, hogy ne kizárólag az elnök, hanem valamennyi bizottsági tag kérhesse a 
szószerinti jegyzőkönyvet az adott napirendre vonatkozóan.  
 
dr. Kovács András: Véleménye szerint a szervezeti és működési szabályzatban (SZMSZ) 
ne szerepeljen olyan megfogalmazás, amely később vita tárgyát képezheti. Ilyen például 
annak megítélése, hogy mi számít lényegesnek. Ebben a tekintetben nem a 
jegyzőkönyvvezetőnek, hanem az elnöknek kell döntenie. Minden ülésről készül hanganyag 
és egy ömlesztett, szó szerinti gépelt anyag, így bárki visszahallgathatja a saját 
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hozzászólását. Kérte, hogy olyan szabályok szerepeljenek az SZMSZ-ben, melyeket 
mindenki egységesen elfogad és betartható. 
 
Sólyomvári Béla: Tehát egyértelműen fogalmazva, a jegyzőkönyv tartalmazza a bizottsági 
határozatokat és valamennyi szavazást – azokat is, melyek nem nyertek többséget. 
 
Lóth Gyula: Jelenleg a hanganyag nem elérhető a honlapon, azt elérhetővé kell tenni. Az 
elnök vagy a bizottság valamely tagjának kérésére részletes jegyzőkönyv készül a jelenlegi 
gyakorlatnak megfelelően, a többi esetben pedig kizárólag a javaslatok, módosító javaslatok 
és a kapcsolódó szavazások eredményei jelennek meg. Véleménye szerint ez így 
működőképes lehet. 
 
Szakadáti László: Javasolta, hogy a bármely felszólaló kérhessen a véleményéről szó 
szerinti rögzítést, a bizottság elnöke kérhet bizonyos lényegesnek tartott elemeket, ezenkívül 
a módosító javaslatok jelenjenek meg a jegyzőkönyvben, tehát a támogatott és nem 
támogatott javaslatok szavazatokkal együtt. 
 
Lóth Gyula: Javasolta, hogy ne felszólalásonként, hanem napirendi pontonként legyen 
kérhető a részletes jegyzőkönyv. 

Mester László: Nem véletlen, hogy a hanganyag nem érhető el az állampolgárok számára. 
Amióta nagyon jó minőségben rögzítjük a hangot, azóta bármilyen címen jogsértő dolog 
hangozhat el, aminek kivágására vagy kisípolására nincs lehetőség. Tehát azért 
szorgalmazta annak idején a gépi szövegleírást, ami valóban rengeteg pénzbe kerül, mert ez 
lehetőséget ad arra, hogy tényleg szó szerinti jegyzőkönyvet láthasson akár a képviselő, 
illetve akárki. 

Sólyomvári Béla: További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért a vitát lezárta és szavazásra 
bocsátotta a rendeletmódosítást azzal a kiegészítéssel, hogy a jegyzőkönyv tartalmazza 
valamennyi érvényes szavazás eredményét, továbbá az előterjesztést módosító javaslatokat 
és kiegészítéseket, ezenkívül a bizottsági ülésen tanácskozási joggal résztvevő bármely tag 
kérhesse, hogy az adott napirendi pontról részletes jegyzőkönyv készüljön. 

Szavazás:  

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) támogatja 
a módosító rendelet megalkotását azzal a kiegészítéssel, hogy a jegyzőkönyv tartalmazza 
valamennyi érvényes szavazás eredményét, továbbá az előterjesztést módosító javaslatokat 
és kiegészítéseket, ezenkívül a bizottsági ülésen tanácskozási joggal résztvevő bármely tag 
kérheti, hogy az adott napirendi pontról részletes jegyzőkönyv készüljön. 

Sólyomvári Béla: Szavazásra bocsátotta Lóth Gyula javaslatát arra vonatkozóan, hogy a 
bizottsági ülésről készült hanganyag kerüljön feltöltésre a honlap képviselők által 
hozzáférhető, jelszóval védett felületére. 

Szavazás:  

A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) támogatta, hogy a bizottsági ülésről készült hanganyag feltöltésre kerüljön a 
honlap képviselők által hozzáférhető, jelszóval védett felületére. 

A szavazások eredménye alapján a bizottság az alábbi határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

10/2017. (I. 18.) határozata 
 

Biatorbágy Város Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzatának 
módosításáról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy Város 
Önkormányzata Szervezeti és Működési Szabályzatának módosításáról szóló előterjesztést 
és támogatja a módosító rendelet megalkotását az alábbi kiegészítésekkel: 

- a jegyzőkönyv tartalmazza valamennyi érvényes szavazás eredményét, továbbá az 
előterjesztést módosító javaslatokat és kiegészítéseket, 

- a bizottsági ülésen tanácskozási joggal résztvevő bármely tag kérheti, hogy az adott 
napirendi pontról részletes jegyzőkönyv készüljön, 

- a bizottsági ülésről készült hanganyag kerüljön feltöltésre a honlap képviselők által 
hozzáférhető, jelszóval védett felületére. 

 
10) ASP pályázatról 
 
Koleszár Kázmér: Az előterjesztésben foglaltaknak megfelelően javasolta a pályázat 
benyújtását. 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, ezért a vitát lezárta és szavazásra 
bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 

 
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

11/2017. (I. 18.) határozata 
 

ASP pályázatról 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az önkormányzati ASP rendszer 
pályázatáról (döntés az önkormányzati ASP rendszerhez való csatlakozásról, a KÖFOP-
1.2.1-VEKOP-16 számú pályázaton való indulásról) szóló előterjesztést és a határozati 
javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé. 

11) Biatorbágy III. sz. KMB körzeti kinevezéséről 

Sólyomvári Béla: Kérdés, hozzászólás hiányában a vitát lezárta és szavazásra bocsátotta a 
határozati javaslatot. 

Szavazás:  
 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta: 
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

12/2017. (I. 18.) határozata 
 

Biatorbágy III. sz. KMB körzeti kinevezéséről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágy III. sz. KMB körzeti 
kinevezéséről szóló előterjesztést és a kapcsolódó határozati javaslatot elfogadásra 
javasolja a képviselő-testület felé. 

12) Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi kommunikációs 
feladatainak megvalósulásáról 

Lóth Gyula: Sajnálja, hogy a honlapot nem sikerült megújítani. Kérése, hogy az idei évben a 
megrendezésre kerülő lakossági fórumok meghirdetésének kommunikálására nagyobb 
hangsúlyt fektessen az önkormányzat; az embereknek időt és lehetőséget kell hagyni az 
eljövetelre, a részvételre, hiszen az utolsó nap feltett hirdetések, utolsó pillanatban bedobott 
üzenetek komolytalanok. Felhívta a figyelmet arra, hogy a helyszín és időpont 
kiválasztásánál is körültekintően kell eljárni, utalva a novemberben rossz időjárási viszonyok 
között szabadtéren megtartott Kolozsvári utcai lakossági fórumra. Kiemelte, hogy mint 
önkormányzati képviselő, minden egyes lakossági fórumra szeretne meghívót kapni. A 
további részeket illetően a beszámoló teljesen korrekt volt. 
 
Mester László: Egyetért képviselő úrral. Sokat gondolkodott azon, vajon beírja-e a lakossági 
fórummal és annak szervezésével kapcsolatos tapasztalatait. Úgy véli, hogy mind 
önkormányzati, mind polgármesteri hivatali részről is nagy odafigyelés és gondosság 
szükséges egy ilyen fórum létrehozásához. A képviselők részére a meghívó kiküldése 
természetesen a polgármesteri hivatal feladata. 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, ezért szavazásra bocsátotta a beszámoló 
elfogadását. 
 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
13/2017. (I. 18.) határozata 

 
Beszámoló Biatorbágy Város Önkormányzata 2016. évi kommunikációs feladatainak 

megvalósulásáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta és elfogadja a Biatorbágy Város 
Önkormányzata 2016. évi kommunikációs feladatainak megvalósulásáról szóló beszámolót. 

13) A polgármesteri hivatalban 2017. évben igazgatási szünet elrendeléséről 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot. 
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Szavazás:  
 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

14/2017. (I. 18.) határozata 
 

A polgármesteri hivatalban 2017. évben igazgatási szünet elrendeléséről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Polgármesteri hivatalban 2017. 
évben igazgatási szünet elrendeléséről szóló előterjesztést és a kapcsolódó határozati 
javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé. 
 

14) A polgármester 2017. évi szabadság-felhasználási ütemezési tervének 
jóváhagyásáról és a polgármester illetményével összefüggő kérdésekről 

Lóth Gyula: Az alpolgármesterek illetményével összefüggésben a 70%-ot és az ahhoz 
tartozó pénzösszeget, azaz 628.200,- Ft-ot javasolta elfogadásra. 

Koleszár Kázmér: Mivel a törvény csak a polgármesterek illetményét emeli meg, 
méltánytalan lenne, ha az alpolgármesterek illetménye ettől nagyobb arányban elmaradna, 
ezért a 85% eltérésre tett javaslatot. 

dr. Kovács András: Tájékoztatást nyújtott arról, hogy 2014. évben jogszabályi rendelkezés 
alapján a polgármesterek illetménye több mint 25 ezer forinttal lett kevesebb, s ezáltal az 
alpolgármesteri fizetés is csökkent. Jelenleg a kormány szándéka ennek a hibának a 
kiküszöbölése, ezért született döntés arról, hogy a polgármesteri illetményt nem a helyettes 
államtitkár, hanem az államtitkár illetményéhez köti. Ezáltal az alpolgármesterek illetménye is 
mindenképpen emelkedni fog, még a minimális 70% mértékű eltérés esetében is. 2014-ben 
a képviselő-testület azért döntött a 90% megállapítása mellett, hogy a bércsökkenést 
minimalizálja. 
 
Sólyomvári Béla: Az eddigi gyakorlatnak megfelelően 90%-os mértékű eltérést javasolt az 
alpolgármesterek illetményére vonatkozóan. 
 
Lóth Gyula: A 70% mértékű javaslatának két indoka van. Egyrészt a polgármester, amikor 
korábban két alpolgármesteri pozíciót javasolt, egyúttal olcsóbb városvezetést is ígért egy 
bizottság megszüntetése által. Szeretné, ha ez az ígéret megmaradna a jövőben is. Ahogy 
elhangzott, összegszerűen így is emelkedik az alpolgármesterek illetménye. Másrészt, míg a 
polgármestert a lakosság, addig az alpolgármestereket a képviselő-testület választotta, akik 
a kinevezéssel a bérezést is elfogadták. Majd a következő választások után újból dönteni 
lehet arról, hogy az akkori alpolgármesterek elvállalják-e a pozíciót ekkora összegért vagy 
változtatni kell rajta. 
 
Farkas-Gáspár Mónika: Nem ért egyet Lóth Gyula javaslatával, melyek oka, hogy a 
jelenlegi bruttó illetmény mértéke és a javasolt 70%-os mértékű eltérítés között kevesebb 
mint 5% a különbség, viszont – ahogy korábban már volt róla szó – a munkáltató terhe 5%-
kal csökken. Csatlakozni kíván az elnök javaslatához, a 90% mértékű eltérést támogatja. 
 
Koleszár Kázmér: Visszavonja 85% mértékű eltérésre tett javaslatát. 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy javaslat, kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát 
lezárta és szavazásra bocsátotta az alpolgármesterek illetményének meghatározásáról szóló 
mindkét határozati javaslatot azok 90%-ban történő megállapításával. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen és 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

15/2017. (I. 18.) határozata 
 

A polgármester 2017. évi szabadság-felhasználási ütemezési tervének jóváhagyásáról 
és a polgármester illetményével összefüggő kérdésekről 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a polgármester illetményével 
összefüggő kérdésekről szóló előterjesztést és a Magyarország helyi önkormányzatairól 
szóló 2011. évi CLXXXIX. törvény 80. § (1) bekezdése alapján Szakadáti László és Varga 
László főállású alpolgármesterek illetményét egyaránt 628.200,- Ft-ban, Tarjáni István 
polgármester illetményének 90%-ban történő meghatározását javasolja elfogadásra a 
képviselő-testület felé. 
 
Sólyomvári Béla: Szavazásra bocsátotta a polgármester 2017. évi szabadság-felhasználási 
ütemezési tervének jóváhagyásáról szóló határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

16/2017. (I. 18.) határozata 
 

A polgármester 2017. évi szabadság-felhasználási ütemezési tervének jóváhagyásáról 
és a polgármester illetményével összefüggő kérdésekről 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a polgármester 2017. évi 
szabadság-felhasználási ütemezési tervének jóváhagyásáról szóló előterjesztést és a 
közszolgálati tisztviselőkről szóló 2011. évi CXCIX tv. 225/C.§ (1) – (4) bekezdéseiben 
foglaltak alapján Tarjáni István főállású polgármester 2017. évi (54 nap) szabadsága 
igénybevételét az előterjesztés mellékletét képező szabadság-felhasználási ütemezésben 
foglaltaknak megfelelően jóváhagyásra ajánlja a képviselő-testület felé. 
 

15) Pályázat önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd burkolattal történő 
kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének támogatása gazdaságfejlesztési 
céllal Pest megye területén 

Lóth Gyula: Kérte, hogy a képviselő-testületi ülésre az előterjesztés térjen ki arra, a Karinthy 
utcai iskola környékén a parkoló, járda és forgalomtechnikai küszöb kialakítása pontosan mit 
takar, hiszen a polgármester utolsó tájékoztatása szerint nem rendelkezünk engedélyezett 
tervvel, ellenben számos javaslat hangzott el. 
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Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta 
és szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

17/2017. (I. 18.) határozata 
 

Önkormányzati tulajdonú belterületi utak szilárd burkolattal történő kiépítésének, 
felújításának és korszerűsítésének támogatása gazdaságfejlesztési céllal Pest megye 

területén 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az önkormányzati tulajdonú 
belterületi utak szilárd burkolattal történő kiépítésének, felújításának és korszerűsítésének 
támogatása gazdaságfejlesztési céllal Pest megye területén című előterjesztést és a 
határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé. 
 

16) A Biatorbágyon működő köznevelési intézmények 2017. évi támogatásáról 

Czuczor Orsolya: Azzal a kéréssel fordult a bizottság felé, hogy a határozati javaslat 2. 
pontja kerüljön módosításra akképpen, hogy „a pályázati keretösszeget Biatorbágy Város 
2017. évi költségvetésében határozza meg”. Úgy véli, hogy ezen kiadási keretösszeg a 
költségvetési bevételi oldal ismeretében határozható meg és a költségvetés adja meg a 
mozgásteret erre a pályázati lehetőségre. 
 
Szakadáti László: Amennyiben szükséges, korrigáljuk úgy, hogy maximum 10 millió 
forintban határozzuk meg a pályázati keretösszeget. 
 
Czuczor Orsolya: Igen, szükségesnek látja a korrekciót, hiszen a beérkező igények és 
többletfeladatok is ezt támasztják alá. 
 
Koleszár Kázmér: Mivel a pályázati kiírásban nem szerepel keretösszeg, így a határozati 
javaslatban sem muszáj szerepeltetnünk, azt majd a költségvetés vitája során 
meghatározhatjuk. A pályázatot viszont ettől függetlenül javasolta kiírni. 
 
Sólyomvári Béla: Mivel további hozzászólás, kérdés, javaslat nem volt, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot a keretösszeg konkrét számszerű 
meghatározása nélkül. 
 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

18/2017. (I. 18.) határozata 
 

A Biatorbágyon működő köznevelési intézmények 2017. évi támogatásáról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyon működő 
köznevelési intézmények 2017. évi támogatásáról szóló előterjesztést és a határozati 
javaslatot annak 2. pontjában módosított szövegezéssel kiegészítve javasolja elfogadásra a 
képviselő-testület felé, az alábbiak szerint: 
 

 a pályázati keretösszeget Biatorbágy Város 2017. évi költségvetésében biztosítja. 
 

17) A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2017. évi támogatásáról 

Farkas-Gáspár Mónika: Egy számszaki hibára hívta fel a figyelmet, melynek kérte 
korrigálását: a pályázati adatlap utolsó előtti sorában „a pályázó szervezet által 2014-ben 
elnyert támogatás” vélhetően nem megfelelő évszámmal szerepel. 
 
Sólyomvári Béla: Mivel további hozzászólás, javaslat nem érkezett, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot Farkas-Gáspár Mónika észrevételével 
kiegészítve. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
19/2017. (I. 18.) határozata 

 
A Biatorbágyon működő civil szervezetek 2017. évi támogatásáról 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Biatorbágyon működő civil 
szervezetek 2017. évi támogatásáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot 
elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé azzal, hogy a pályázati adatlap utolsó előtti 
sorában tévesen feltüntetett évszám kerüljön korrigálásra. 
 

18) Juhász Ferenc kutatói pályázatról 

Lóth Gyula: A pályadíjra vonatkozóan az alábbi javaslatot tette: I. díj 50.000,- Ft és egy 
nagyon szép oklevél, II-III. díj pedig egy-egy nagyon szép oklevél. Mivel a kiírás elsősorban 
egyetemistáknak szól, számukra a pályamunka megírása jó kiegészítő lehet a 
szakdolgozatra való felkészítéshez. 
 
Szakadáti László: Valóban, Juhász Ferenc életművéből ki kell szedni azokat az értékeket, 
melyek valóban maradandóak. Ezt egyébként Biatorbágynak – ha már egyszer Juhász 
Ferenc Művelődési Központtal rendelkezik – illendő ismerni. Mivel magunktól ezt az értéket 
nem nagyon fogjuk tudni kifejteni, megér annyit, hogy számunkra kidolgozzák -  aztán 
nehogy csalódjunk persze, de azért reménykedjünk. Az előterjesztésben megállapított 
pályadíjat nem tartja soknak ahhoz, hogy abból komoly érték szülessen. Ha már készül a 
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pályázat keretében három pályamű, azok már önmagukban adnak egy olyan képet Juhász 
Ferencről, melyet talán az oktatásban tudunk képviselni, és ezt látja benne értéknek. 
Emellett úgy véli, ezt a célt más módon nem tudjuk elérni. 
 
Lóth Gyula: Tartja a javaslatát. 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és elsőként Lóth Gyula 
javaslatát tette fel szavazásra. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 1 igen és 3 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
hozott döntést Lóth Gyula javaslatára vonatkozóan – miszerint az I. pályadíj 50.000,- Ft és 
egy nagyon szép oklevél, II-III. díj pedig egy-egy nagyon szép oklevél legyen-, így a 
szavazás eredménytelen. 
 
Sólyomvári Béla: Másodjára szavazásra bocsátotta az előterjesztéshez kapcsolódó 
határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

20/2017. (I. 18.) határozata 
 

Juhász Ferenc kutatói pályázatról 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Juhász Ferenc Kutatói 
Ösztöndíjról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra ajánlja a képviselő-
testület felé. 
 

19) Juhász Ferenc szoborpályázatról 

Koleszár Kázmér: A beérkezett pályaművek közül a második számú változatot javasolta 
elfogadásra. 
 
Czuczor Orsolya: Felhívta a figyelmet arra, hogy az árajánlatban feltüntetett szoborkészítés 
összegén felül az előkészítő munkálatok egyéb járulékos költségeivel is kalkulálni kell a 
tényleges bekerülési költség megállapításához és költségvetésben való szerepeltetéséhez. 
 
Lóth Gyula: Javasolta, hogy szobor helyett egy szép dombornyomott emléktábla kerüljön 
kihelyezésre a művelődési központra, ezzel emlékezvén meg a költőről a születésnapján. A 
szoborterveket megtartva pedig induljon az önkormányzat egy következő pályázaton, hiszen 
a szobor felállítása a költségoldalt tekintve csak az idei évben megközelítőleg 20 millió forint 
tesz ki.  
 
Szakadáti László: A három pályamű közül azt preferálja, mely a költőt a csillagképen 
széken ülve ábrázolja. 
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Sólyomvári Béla: Tekintve, hogy további hozzászólás, javaslat nem volt, ezért elsőként 
szavazásra bocsátotta Lóth Gyula dombornyomott emléktábla elhelyezésére irányuló 
javaslatát. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 1 igen és 3 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
hozott döntést a dombornyomott emléktábla Művelődési Központra való kihelyezésére 
vonatkozóan, így a szavazás eredménytelen. 
 
Sólyomvári Béla: Másodjára szavazásra bocsátotta Koleszár Kázmér javaslatát a 2. számú 
pályamű megvalósítására vonatkozóan. 
 
Szavazás:  
 
A bizottság 2 igen és 2 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) nem 
hozott döntést a 2. számú pályamű megvalósítása tárgyában, így a szavazás 
eredménytelen. 

20) NKA Örökségvédelmi Pályázat Veszélyeztetett helyzetű műemléképületek 
veszélyelhárításának, állagmegóvásának, részleges helyreállításának 
támogatásáról 

Sólyomvári Béla: Tekintettel arra, hogy kérdés, hozzászólás nem volt, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen és 1 nem szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

21/2017. (I. 18.) határozata 
 

NKA Örökségvédelmi Pályázat Veszélyeztetett helyzetű műemléképületek 
veszélyelhárításának, állagmegóvásának, részleges helyreállításának támogatásáról 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az NKA Örökségvédelmi Pályázat 
Veszélyeztetett helyzetű műemléképületek veszélyelhárításának, állagmegóvásának, 
részleges helyreállításának támogatásáról szóló előterjesztést és a határozati javaslatot 
elfogadásra ajánlja a képviselő-testület felé. 
 

21) A Nemzeti Szabadidős – Egészség Sportpark Programmal kapcsolatos 
pályázatról 

Lóth Gyula: Kérte, hogy Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének grundfoci 
pálya építéséről szóló 110/2016. (IV.28.) határozata ismét lépjen életbe, melynek 
megvalósítása ezen pályázat miatt felfüggesztésre került. 
 
Sólyomvári Béla: Mivel további hozzászólás, javaslat nem érkezett, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot Lóth Gyula kérésével kiegészítve. 
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Szavazás:  
 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
22/2017. (I. 18.) határozata 

 
A Nemzeti Szabadidős – Egészség Sportpark Programmal kapcsolatos pályázatról 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Nemzeti Szabadidős Egészség 
– Sportpark Programmal kapcsolatos pályázatról szóló előterjesztést és a határozati 
javaslatot elfogadásra javasolja a képviselő-testület felé azzal, hogy a pályázat miatt 
felfüggesztett Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testületének grundfoci pálya 
építéséről szóló 110/2016. (IV.28.) határozata kerüljön végrehajtásra. 

 

22) Kisebbségekért – Pro Minoritate Alapítvány támogatási kérelme Csángó bál 
megrendezésére 

Koleszár Kázmér: Javasolta, hogy a korábbi évek gyakorlatának megfelelően a bizottság 
utasítsa el a kérelmet, tekintettel arra, hogy az ügy kapcsán biatorbágyi kötődés nem áll 
fenn. 
 
Sólyomvári Béla: További kérdés, hozzászólás nem volt, ezért a vitát lezárta és szavazásra 
bocsátotta a „B” jelű határozati javaslatot, Koleszár Kázmér indítványával egybehangzóan. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) 
Biatorbágy Város Önkormányzatának 3/2011.(02.25.) önkormányzati rendelete Biatorbágy 
Város Önkormányzata szervezeti és működési szabályzatáról 1/C. mellékletének 1. pontja 
alapján átruházott hatáskörben az alábbi határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

23/2017. (I. 18.) határozata 
 

Kisebbségekért – Pro Minoritate Alapítvány támogatási kérelméről Csángó bál 
megrendezésére 

 
Biatorbágy Város Önkormányzat Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottsága a 
Kisebbségekért – Pro Minoritate Alapítvány kérelmét nem támogatja. 
 

23) Budaörsi Mentőállomás támogatási kéréséről 

Koleszár Kázmér: A kérés elviekben támogatandó, azonban a hozzájárulás mértéke nem 
szerepel a kérelemben. Mivel a Budaörsi Mentőállomás nemcsak Biatorbágyot, hanem a 
környező településeket is kiszolgálja, javasolta, hogy a polgármester egyeztessen a 
szomszédos önkormányzatok vezetőivel a támogatás összegéről. Így a bizottság azt 
követően foglaljon állást, hogy a polgármester megtette vonatkozó javaslatát. 
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Szakadáti László: Felvetette, hogy a lakosságszám arányában vállaljon ebben terhet az 
önkormányzat. 
 
Sólyomvári Béla: Mivel további hozzászólás, javaslat nem érkezett, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta Koleszár Kázmér javaslatát. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  

 
Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 

Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 
24/2017. (I. 18.) határozata 

 
Budaörsi Mentőállomás támogatás kéréséről 

 
A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Budaörsi Mentőállomás 
támogatási kérelméről szóló előterjesztést és felhatalmazza a polgármestert, hogy folytasson 
tárgyalásokat a környező települések polgármestereivel a támogatás mértékéről és ezt 
követően tegye meg támogatási javaslatát. 
 

24) Pászti Miklós Vegyeskórus támogatási kérelméről 

Farkas-Gáspár Mónika az alábbi véleményt fogalmazta meg: amikor a Füzes 
Néptáncegyüttes önkormányzati forrásból kiutazott Amerikába a Las Vegas-i 
kaszinólátogatásra kb. 5 millió forintért, akkor precedenst teremtettünk azzal, hogy bárki 
bármilyen jubileumra kérhet támogatást több millió forint értékben. Úgy véli, a képviselő-
testületnek meg kell szavaznia a kérelmet, és örülhet, hogy csak 3 és fél millió forintot kért a 
Vegyeskórus. Nagyon sok civil szervezet van Biatorbágyon és mindegyiknek lesz majd 5, 10 
és 20 éves jubileuma, mely támogatási kérelemmel jár. 
 
Lóth Gyula: Teljes mértékben igazat ad Mónikának, bár véleménye szerint akkor teremtett 
az önkormányzat precedenst, amikor először lovagoltattuk körbe a Kárpát-medencét. 
Kérdése: ezen típusú kérelmeket össze lehet-e vonni valamilyen módon a civil szervezetek 
számára fenntartott pályázati alappal?    
 
dr. Kovács András: Egyetért azzal, hogy a külön kérelmeket célszerű lenne becsatolni a 
civil szervezetek számára kialakított pályázati keretbe, mely által támogatási szerződés jön 
létre a felek között meghatározott elszámoltatási feltételek mellett. Az elszámoltatási 
kötelezettség a külön elbírált kérelmek esetében általában nem áll fenn, így az adott civil 
szervezeten múlik, beszámol-e a támogatás tényleges felhasználásáról. 
 
Sólyomvári Béla: Mivel további hozzászólás, javaslat nem érkezett, a vitát lezárta és 
szavazásra bocsátotta a határozati javaslatot. 
 
Szavazás:  

 
A bizottság 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett (4 bizottsági tag volt jelen a 
szavazáskor) az alábbi határozatot hozta:  
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Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

25/2017. (I. 18.) határozata 
 

Pászti Miklós Vegyeskórus támogatási kérelméről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta a Pászti Miklós Vegyeskórus 
támogatási kérelméről szóló előterjesztést és a határozati javaslatot elfogadásra javasolja a 
képviselő-testület felé. 

25) Érdi Katasztrófavédelem kérelméről 

Sólyomvári Béla: Javasolta, hogy a Budaörsi Mentőállomás támogatási kérelméhez 
hasonlóan a Bizottság hatalmazza fel a polgármestert, hogy folytasson egyeztető 
tárgyalásokat az érintett települések polgármestereivel a támogatás mértékéről, majd nyújtsa 
be javaslatát. Tekintettel arra, hogy további kérdés, hozzászólás nem érkezett, a vitát lezárta 
és szavazásra tette fel az elhangzott javaslatot. 

Szavazás:  
 

A bizottság 4 igen egyhangú szavazattal (4 bizottsági tag volt jelen a szavazáskor) az alábbi 
határozatot hozta:  
 

Biatorbágy Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottságának 

26/2017. (I. 18.) határozata 
 

Érdi Katasztrófavédelem kérelméről 
 

A Pénzügyi, Ügyrendi és Stratégiai Bizottság megtárgyalta az Érdi Katasztrófavédelem 
kérelméről szóló előterjesztést és felhatalmazza a polgármestert, hogy folytasson 
tárgyalásokat az érintett települések polgármestereivel a támogatás mértékéről és ezt 
követően tegye meg támogatási javaslatát. 
 
Sólyomvári Béla: További hozzászólás nem volt, megköszönte a résztvevők munkáját és 
18:41-kor zárt ülést rendelt el.  

kmf. 

 

 Sólyomvári Béla  Farkas-Gáspár Mónika   
 bizottsági elnök bizottsági tag 


